

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 17-23/10/19

Prayer items 3rd week of Oct

1. Pray for the country: May God bless our national leaders, may they honour and fear the Lord. May God grant them wisdom to rule the country, and to serve the people. May they seek godly advice and be willing to accept correction. Pray that God will guide all the different political parties to act humbly, to practise mutual respect amongst different religions. May the different races appreciate each other.
2. Pray for churches: May all the churches be on fire to pray; may we be a praying church. May all brothers and sisters become prayer warriors so that we may have wisdom, strategy, knowledge and reverence to discern right from wrong. May we follow not just what our eyes see nor what our ears hear, but to act justly, to love mercy, and to walk humbly with God every day. May we become the watchman to pray consistently.
3. Pray for international issue: Pray for peace and security in Hong Kong. The people in Hong Kong live in fear, may God intervene and restraint the power of evil, and remove all the disputes, hatred, divisions, violence. May God heal and comfort the people. May God's churches be bold and faithful to face the chaotic situation during this difficult time; may they experience the peace and joy of the Lord.
4. Pray for family: Pray that God will strengthen all marriages and families. May husbands and wives love each other, enjoying holistic sex relationship, having happy family where children are filial with good jobs, and healthy bodies. May all experience God's love and forgiveness, and enjoying good relationships with each other. Pray that with love, faith and patience, God will enable us to relay God's love to the orphans, widows and the homeless.

卫理公会以萨迦守望者 17-23/10/19

十月第三个星期的祷告事项

- 1.国家方面: 求神赐福我们的国家领袖们向祢存敬畏的心, 好叫他们能够得着智慧治理国家, 为民服务, 并愿意寻求智慧的忠告, 以便在必要时能接受指正。也求主引导各个政党谦卑行事, 宗教之间彼此尊重, 各个族群互相欣赏。
- 2.教会方面: 各教会都点燃祷告的火, 成为祷告的教会, 弟兄姐妹成为祷告的人, 使我们有智能, 谋略, 能力, 知识, 敬畏的心断是非, 不凭眼见和耳闻, 乃是存谦卑, 好怜悯, 行公义, 与神同行, 天天与主亲近, 成为祷告勇士的守望者。
- 3.国际方面: 为香港当下的治安祷告, 人心惶惶, 求神介入, 克制邪恶的属灵势力, 好让所有的纷争, 仇恨, 分裂, 暴力要离开, 使受害者得主的医治和安慰。愿主的教会在此困境中, 有勇气和信心的脚步来面对混乱的局势, 使他们经历主的平安和喜乐。
- 4.家庭方面: 求上帝巩固婚姻和家庭, 夫妻恩爱, 两性关系圣洁, 家庭幸福, 儿女孝顺, 工作顺利, 身体安康, 经历主的爱和饶恕, 以及活出美好的人际关系, 也祈求神使我们有爱心, 信心, 耐心去向孤儿, 寡妇, 和无家可归的人表达神的爱。

Isakhar Pengawal Methodist 17-23/10/19

Doa minggu ketiga Oktober

1. Negara: Semoga Tuhan memimpin pemimpin negara kita dengan ketakutan, supaya mereka ada kebijaksanaan untuk mentadbir negara, berkhidmat kepada rakyat, dan bersedia untuk mendapatkan nasihat, supaya mereka boleh menerima pembetulan. Semoga Tuhan juga membimbing parti politik untuk bertindak dengan lebih rendah hati, saling menghormati antara satu sama lain dan bagi pelbagai kumpulan etnik untuk menghargai satu sama lain.
2. Gereja: Semua Gereja menyalakan cahaya api doa, menjadi Gereja yang berdoa, saudara dan saudari juga sentiasa berdoa kepada Tuhan. Berdoa supaya kita mempunyai kecerdasan, strategi,

kebolehan, pengetahuan, mempunyai ketakutan kepada Tuhan supaya tahu apa yang betul dan salah, bukan bergantung kepada penglihatan atau yang dengar, adalah untuk menyelamatkan merendahkan diri, belas kasihan yang baik, keadilan, setiap hari mendekati dengan Tuhan, menjadi askar berdoa.

3. Antarabangsa: Berdoa untuk keselamatan di Hong Kong, semasa menghadapi panik, semoga Tuhan menyertai kes Hong Kong, menentang kuasa rohani jahat, supaya semua pertikaian, kebencian, keganasan akan menghapus, supaya orang mangsa mendapat rawatan dan penyelesaian. Semoga Gereja menghadapi kesusahan ini, masih mempunyai keberanian dan keyakinan untuk menghadapi keadaan huru-hara dan mengalami kedamaian.

4. Keluarga: Berdoa Tuhan menyatukan perkahwinan, keluarga, suami dan isteri saling mencintai, kesucian perikatan lelaki dan perempuan, kebahagiaan keluarga, anak taat kepada ibu bapa, kerja lancar, fizikal yang sihat, mengalami kasih sayang daripada Tuhan dan keampunan, dan mempunyai hubungan yang baik. Berdoa kita mendapati kecintaan, keyakinan, kesabaran kepada anak yatim, balu, dan orang yang tiada tempat tinggal.